

**Reservation Deadline 訂房期間 : 12/8 - 12/13**

入住日期 Arrival Date				退房日期 Departure Date			
房客姓名 Guest Name				聯絡人姓名 Contact Person			
聯絡人電話 Contact Tel				電子郵箱 E-mail			
房型 Room Type	床型 Bedding	專案價格 Special Rate	間數 No.of Room	總人數 Occupancy	小計 Subtotal		
精緻雙人房	雙人床 Double Bed	\$2,830/間					
	雙床房 Twin Beds	\$2,830/間					
豪華雙人房	雙人床 Double Bed	\$3,040/間					

**住宿 注意事項：**

1.訂金：確認訂房後 7 日內須預付總訂房費用之三成訂金，酒店方回傳訂房確認書，確認保留預定之房間，未如期支付訂金，酒店保有取消訂房之權利。

Deposit: A deposit of 30% of the total booking amount must be paid within 7 days of confirming the reservation. The hotel will send a booking confirmation to confirm the reservation. If the deposit is not paid on time, the hotel reserves the right to cancel the reservation.

2.取消規範：最後異動日期為 113/11/25 前，住房日前 10~13 天內取消訂單，需收取所取消房數總金額 30%；住房日前 7-9 天內取消訂單，需收取所取消房數總金額 50%；住房日前 4-6 天內取消訂單，需收取所取消房數總金額 60%；住房日前 2-3 天以內取消訂單，需收取所取消房數總金額 70%；住房日前 1 天內取消訂單，需收取所取消房數總金額 80%；當日取消房間視同住房，需收取取消訂房全額之 100%，退費金額依定型化契約為主。

Cancellation Policy: The final modification date is before November 25, 2024. For cancellations made 10 to 13 days prior to the check-in date, 30% of the total room fee for the cancelled rooms will be charged; for cancellations made 7 to 9 days prior, 50% of the total room fee will be charged; for cancellations made 4 to 6 days prior, 60% of the total room fee will be charged; for cancellations made 2 to 3 days prior, 70% of the total room fee will be charged; for cancellations made within 1 day before the check-in date, 80% of the total room fee will be charged. For same-day cancellations, 100% of the total room fee will be charged, as per the standard contract terms.

3.全館禁菸：酒店館內嚴禁吸菸，經查房證實吸菸。將收取每房 3 日定價房費為清潔費用。

Non-Smoking Policy: Smoking is strictly prohibited within the hotel premises. If smoking is detected in a room, a cleaning fee equivalent to the room's three-day rate will be charged.

4.因應政府政策，房內恕不提供一次性備品。

Eco-Friendly Policy: In compliance with government regulations, disposable amenities are not provided in guest rooms.

付款方式： 匯款  現金  刷卡

發票統編/抬頭：

Card Type 信用卡類別  VISA  MASTER  AMEX  JCB  CUP

Card No. 信用卡卡號：

Expiry Dates 有效日期：

Signature 持卡人簽名：

(請與信用卡背面簽名欄簽名相同)

Bank 銀行名稱：京城銀行善化分行

Bank Code 銀行代號：0540249

Account Name 戶名：南科贊美酒店有限公司 Account No. 帳號：024-12-501139-6

請 Email 或傳真至南科贊美酒店 Please Email or Fax to Hotel Reservation Department

連絡電話 Contact Tel：06-5838383

傳真電話 Fax：06-5836373

電子郵件 Email：larchotel@gmail.com

地址：台南市善化區成功路 252 號